
 

 

 
 

Studentrådet ØK 
        

Møtereferat Studentrådet ØK 
Dato:  22.02.23 
Tid: kl.16:15 -18:00 
Sted: M52 på Adolf Øien og på Teams 
   
Til stede: Kasper Solberg Lislevand (FTV), Eline Bodin (FTV), Siri Marte Persson 
(FTV), Benjamin Andre Pettersen (FTV), Sofia Lissette Hognestad (ISØ), Emma 
Aurora Skaar (ISØ), Oda Haugen Wiklund (IØTG), Martin Hadland Balke (ITV IØTG), 
Marthe Kirkeby (IØT), Erik Johansen Fafo (STi), Christian Rustad (IØT), Cecilie 
Strandman (IIF) 
 
Frafall: Bjørn Ivar Øye (HHS), Sten Arthur Gustav Agnalt (HHS), Ida Thorstensen 
Nilsen (IIF), 
Møteleder: Siri Marte Persson 
Referent: Kristin Eggen 
 
Saksliste: 
Møtereferat 01.02.22 og møteinnkalling 22.02.23 ble godkjent i møte. 

 

 

Runde rundt bordet, nevn gjerne litt om hvordan stemningen er blant studentene 
ved instituttet ditt og hva dere har jobbet med siden sist relatert til vervet. 
 
FTV: Eline, deltatt i UU-ØK, hvor forsinket sensur ble tatt opp. 
 
IØT: Christian, ny satt meg inn i rollen 
 
KTV-møte (funnet dato, kalt inn og avholdt 22. februar med svært godt oppmøte 
(nesten alle program og trinn representert)). Funnet taler til ut matrikulerings-
seremoni.  
 
ISØ: Vi har vært på seminar. Vi venter på svar fra instituttet for støtte til allmøte, vi 

skal videre ha innslag på linjeforeningens generalforsamling for å få bedre oppmøte. 

Vi lager psykososiale undersøkelse, som skal sendes ut neste uke. Sofia har vært på 

kontaktutvalgsmøte med instituttet og KTV-ene og skal jobbe med psykososialmiljø 

dette semesteret, jobber også kontinuerlig med evaluering av klassekassene og 

koronamidlene. Emma har også fulgt opp klager angående lesesalsplasser på 

master.  

HHS: Gjennomført uforglemmelig og lærerikt seminar på Frosta. Hatt jevnlige møter 
med administrasjonen på HHS, hvor vi bl.a. jobber for å få inn et bordtennisbord på 



skolen. Startet opp arbeidet med den psykososiale undersøkelsen som skal 
gjennomføres nå i våres. 

Markedsført og oppfordret til å søke velferdsmidler før fristen nå gikk ut den 19.02. 
Laget en tiltaksliste for det kommende valget  

STi: På min side har det vært den del fokus på eksamen og eksamensperioden for 

det kommende året og videre. Jeg har også deltatt og representert studentene på 

ulike fronter og møter: Jeg har deltatt på åpningsseremonien til Isfit, jeg har vært og 

snakket for studieprogramledere på NTNU om læringsmiljø og faglig tilhørighet, jeg 

har deltatt på Lærchendalkonferansen og fremmet studenters bærekraftige 

omstillingsevne overfor næringsliv og akademia, og jeg har vært på Gjøvik og 

snakket med viserektor om Ett NTNU. Har også deltatt på seminarhelg med dere i 

Studentråd ØK og IV, hvor jeg blir veldig positiv med tanke på hvor mange flotte 

tillitsvalgte vi har på NTNU.  

Vi har også fått den foreløpige rapporten etter NOKUT-tilsynet, hvor vi har påpekt at 

de har et litt vel rosenrødt syn på hvor godt de stedlige Læringsmiljøutvalgene 

fungerer i Gjøvik og Ålesund – og håper arbeidet med dette tas seriøst.  

Ut over dette har jeg som vanlig deltatt i både forskningsutvalget og 

utdanningsutvalget hvor vi den siste tiden har jobbet mye med kvalitetsmelding for 

utdanning og forskning – Her ligger det an til å løftes både positive og noen 

forbedringspunkter for begge felter. Spesielt fornøyd med økt fokus på identitetsareal 

og forskningsintegrerende utdanning. Før hvert møte i Utdanningsutvalget har jeg 

arrangert formøter, hvor mange av de ulike fakultetene har vært representert med 

Fakultetstillitsvalgte – formøtene er åpne for alle, så her kan man komme som ITV 

også.  

FTV: Kasper, har vært på reise. 
 
FTV: Benjamin, deltatt i ILM (instituttledermøte). 
 
IIF: Siden sist har vi deltatt på instituttstyremøte, studentparlamentsmøte og vi har 

holdt KTV-møte, samt hatt samtale med kontorsjef og studieprogramleder/nestleder 

på instituttet. 

Vi føler det er veldig nyttig å delta på instituttstyremøter, og føler at studentenes 

perspektiv er både ønsket og blir tatt seriøst. 

I studentparlamentsmøtene blir saker som gjelder alle studenter i Ålesund tatt opp, 

og vi har stemmerett på disse møtene, og deltar i beslutninger om hva parlamentet 

skal jobbe med fremover. 

KTV-møtene er veldig nyttig for å ta tempen på studentene på vårt institutt, og 

stemningen er generelt bedre nå enn før jul! På disse møtene får vi også gode 

tilbakemeldinger på saker vi kan ta videre i forskjellige retninger, samt at vi kan 

videreformidle informasjon ut til studentene. Nytt KTV-møte planlegges i nær fremtid. 

 
 



IØT Gjøvik: Har vært på Frosta seminaret og fått litt opplæring i hva rollen min går ut 

på. Jeg har også vært på studentparlamentmøte. Skal være med på Stand med 

studentparlamentet for å få frem valget. Utenom det så har jeg Martin satt i gang en 

liten ting med å få bannere til å fremme det sosiale på NTNU her i Gjøvik samt også 

få frem valg osv. 

Oda: Har begynt å fylle KTV roller som mangler ved å finne nye representanter. 

FTV: Siri- forberedt meg til SR-ØK 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
ØK-sak 07/23 Evaluering av seminar  
Eline presenterte saken. Vi har nylig gjennomført seminar og dere har fått muligheten 
til å evaluere dette gjennom et spørreskjema som ble sendt i chatten for de som var 
med. Gjerne fyll ut denne før møtet/så fort som mulig. Vi vil ha tilbakemeldinger på 
hvordan dere opplevde seminaret og forslag til eventuelle endringer vi kan gjøre til 
neste seminar. 

• Oppsummering 

• Hva gikk bra og hva gikk dårlig 

• Hva kan forbedres til neste seminar? 

Innspill: 

• Bra plass, bra opplegg og sosialt. 

• Fin måte å bli kjent og bidrar til at det blir lavere terskel å ta opp saker i 
studentrådet. 

• Generelt bra opplegg 
 
 

ØK-sak 08/23 Besøk av dekan Monica Rolfsen 



Dekan Monica Rolfsen ved Fakultet for Økonomi ga en oppdatering på 
Campussammenslåingen.  

Hvorfor er Campussammenslåing en god ide? 

• Ved å samle campusene geografisk, vil studentene få flere muligheter til å 
velge emner på tvers av fakultet. Fakultetet ØK hadde i 2019 en pilot på 
samfunnsøkonomi, hvor studenter kunne velge emner på tvers. Studentene på 
ISØ velger nå annerledes. Noen velger teknologiprofil eller mer 
samfunnsrettete profiler. 

• Logistikk har en tverrfaglig profil.  

• I Ålesund og Gjøvik er det allerede lagt til rette for dette, fordi fakultetene er 
samlet. 

Status nå? 

• På overordnet nivå er positive tilbakemeldinger til campus-samling. 

• 2.mars – bystyremøte, hvor 4 reguleringsplaner skal vedtas. Det vil si 
bestemme størrelse på byggene(volum).  

• Uenigheter,  
o Hesthagen, om det skal bygges bro (bredt flertall) og høyde på bygget. 
o Tomta bak samfunnet, Kunst og mediefag.  
o Flerbruk og sambruk av areal med samfunnet, nybygg 4.eller 5 etg. 

• I NTNU styremøte 6. mars skal NTNU Campussamling behandles.  

• Om det blir flertall for bygging. 

• Utfordringer og muligheter knyttet til cellekontorer. 
 

Nytt bygg på parkering Hesthagen skal samle: 

• IØT 

• Entreprenørskolen, eksperter i team, Start, FRAM.  

• Læringsareal IØT og læringsareal bachelor.  

• Det er fortsatt plass til flere enheter. Tverrfaglig samarbeid. 
 
IØT, ekstraordinært styremøte 

• Bekymret for cellekontor til ansatte. 

• Entreprenørskolen, spesialareal. 

• ITV-ene på IØT har snakket med ledelsen og er bekymret for store kutt. Om 
det blir dårligere fasiliteter for lesesalsplasser enn det som er i dag. Normen er 
60% på 4. trinn og 80% på 5.trinn. Denne normen skal opprettholdes. 

• Ansatte får 23 kvadrat cellekontor.  
 

Studenttinget  

• har sett på summen av læringsareal pr i dag og hva som er planlagt. 
Læringsarealene vil bli oppgradert og vil bli tilrettelagt for dagens standard.  
Det vil bli mulig å komme med innspill på detaljnivå senere i byggeprosjektet. 
 

Veien videre 

• Hvis alt går etter planene, vil Hesthagen ha byggestart i 2025 og bygget vil stå 
ferdig i 2026. 

 
 
 



 
Innspill: 

• Muligheter for større felles kantine med Handelshøyskolen. 

• Flere tilgjengelige Bachelorarbeidsplasser. 

• Flere undervisningsrom. 

• Samarbeid med andre institutt. 

• STi skal jobbe for at byggeprosjektet ikke skal påvirke studentene under 
eksamensperiodene. 

 
ØK-sak 09/23 Valg  
Benjamin presenterte saken. På seminaret diskuterte vi det kommende valget, og 
hvilke tiltak som kan være gode/aktuelle å gjennomføre. Vi ønsker gjerne at dere 
lager en konkret “tiltaksliste” for gjennomføringen av valget. Vi ønsker å vite hva dere 
tenker å gjøre, når, hvordan og hva dere trenger av oss. Vi bruker møtet til å 
diskutere forslag/felles tiltak. Vi ønsker imidlertid at dere har så mye som mulig av 
planen klar på forhånd. 

• Konkrete tiltak. 

• Hva trenger dere av oss? 

• Frist for innsending av liste 24.02.23 sendes inn en konkrete tiltak,  

• Målet er at prosessen er god. 
Innspill: 

• Stand samarbeid med HHS og ISØ.  

• Det er muligheter for å få penger til stand. Studentrådet har satt av penger til 
dette. 

• IØT, snakket med KTV-ene om valg. Ønsker å nå ut til flere så det blir et reelt 
valg. 

• FTV-ene lager plakater til valget. 

• Poste valgting i Instagram- og Facebook format. 

• Studenttinget skal stå på stand og skal ha en felles debatt på Samfundet 
onsdag 22.mars. 

• Gjøvik skal stå på stand på frivillighetsdagen og sammen med 
Studentparlamentet. Gå i klasserom. Ønsker også plakater. 

• FTV lager instituttspesifikke plakater som utfordrer og fanger 
oppmerksomheten til studentene.  

• Forslag å ha erfaringsskriv klart til valget. Kandidatene får på den måten en 
oversikt over oppgavene i vervet. 

• 500,- til stand, eventuelt høre med instituttene om pengestøtte. 

• I Ålesund er det mye som foregår på Campus under valgukene, som gjør at 
det kan bli utfordrende og rekruttere kandidater. 

 
ØK-sak 10/23 Nytt opptakssystem for høyere utdanning  
Erik Johansen presenterte forslaget til ny modell for opptak til høyere utdanning. Hva 
Studenttinget mener og hva de svarte på intern-høringen på NTNU. Og til slutt hva 
NTNU samlet mener. Se presentasjonen 
 
Innspill: 

• IØT, Studenter ønsker å fjerne alderspoeng, samfunnsnyttig at folk kommer 
tidligere ut i jobb. 

https://studntnu-my.sharepoint.com/personal/krisegg_ntnu_no/Documents/Kurs/Attachments/Presentasjon%20av%20opptaksutvalgets%20modell.pdf?login_hint=krisegg%40ntnu.no


• Denne modellen vil skape større forskjeller i samfunnet. Unge folk fra 
ressurssterke familier har større forutsetninger for å komme inn på studier.  

• Dette skaper press på unge folk som allerede har mye press på seg fra før av. 

• Forslaget kan skape utfordringer med å rekruttere kvalifiserte kandidater. 

• Minsker muligheter for omskolering. 

• Nivåkrav, bør beholdes på enkelte profesjonsstudier. 

• Skeptisk til ressursbruk av opptaksprøver. 

• Hvorfor skal man skal kjønnskvotering? 

• Sorteringssamfunn. Vil bli større forskjeller på hvem som tar høyere 
utdanning. 

 
Det vil bli en omfattende utredning av forslaget før den skal behandles i Stortinget. 
 
ØK-sak 11/22 FTV orienterer  
Kasper og Line presenterte sakene.  
Forsinket sensur 

•  FTV-ene tok opp saken UU-ØK. Forskjellige årsaker til at sensuren ble 
forsinket. Sykdom, brannalarm under eksamen, tekniske problemer.  

• FTV-ene har gitt beskjed om at studentene må informeres bedre.  
 

Curipod  

• NTNU sentralt vurderer å kjøpe inn verktøyet. 
 

Utvidede læringsmetoder 

• Undersøkelsen er utarbeidet av FTV-ene og vil bli sendt ut snart. 

• Oppfordrer alle til å svare på undersøkelsen. 
 

Studiebarometeret 2022 

• Nå er resultatene klare for den Nasjonale spørreundersøkelsen (Nokut). Dere 
kan se tall på hvor fornøyd studentene er på hvert institutt og på 
studieprogramnivå.  

 
Kontaktliste 

• Vi vil lage en felles e-postliste for linjeforeninger, kanaler for å nå ut til flest 
mulig. Fint om ITV-ene sender aktuelle e-poster ftv@sr-øk.no 

 
København 

• FTV-ene skal til København & CBS 26.-29.03, akkreditering, utvidet 
læringsperioder. Vi skal avtale møte med Studentunionen. 

 
Teams-kanalen vår 

• I Ålesund brukes teams aktivt. 

• Gjerne forslag til hvordan den kan brukes mere aktivt av medlemmene i SR-
ØK. 

 
Eventuelt 
Tverrcampus Emne i Ålesund 

• Finans, utfordringer med hvordan emnet blir gjennomført. FTV-ene følger opp 
saken. 



 
Møtekritikk: 

• Sette av bedre tid til viktige saker. 

• Gjerne starte møtene med slike saker. 

• Interessante diskusjonssaker i møte. 
 


